
Statutární město Brno 
Městská část Brno – Líšeň 
určeno k projednání do Rady MČ Brno - Líšeň 
 
Zápis z jednání Bezpečnostní komise RMČ č. 5/2017 ze dne 10.5.2017 konané na ÚMČ Brno - Líšeň 
 
Mgr. Jaroslav Stross, předseda BK zahajuje jednání Bezpečnostní komise v 17:00. 
 
Konstatuje přítomnost členů: 
Bc. Josef Kučerňák  
Mgr. Michal Simandl 
Mgr. František Ševčík 
Oldřich Lupečka 
Mgr. Ing. Alexandr Tomáš 
Miloslav Čada 
 
přítomnost hostů: 
PhDr. Miloš Freiberg  
npor. Bc. Tomáš Babák  
 
nepřítomnost členů: 
Mgr. Tereza Vašíčková (omluvena) 
Ing. Bohumír Myslín (omluven) 
Ing. Jiří Kopecký (omluven) 
 
Podněty, diskuze: 
Jaroslav Stross: 

- prošel zápis z minulého zasedání a připomněl projednané body  - sprejování RD; popelnice 
Karolíny Světlé a přilehlé ulice, M. Chmela: – ulice K. Světlé – velká rychlost automobilů  

 
Následně předseda BK předal slovo přítomným členům BK a hostům: 

- Josef Kučerňák – svodka MP K. Světlé – MP zaevidovala na ulici celkem 6 ohlášek od občanů a 
nevnímá ulici jako problémovou 

- Miloslav Čada – mobilní měřící zařízení – tuto záležitost probrala dle Miloše Freiberga a 
Oldřicha Lupečky dopravní komise na svém posledním zasedání a bylo dohodnuto projednání 
možného nákupu zařízení, které bude zaznamenávat rychlost projíždějících automobilů. 
Zařízení je mobilní a je možné ho umístit na libovolnou ulici. Pověřen M. Freiberg 
k projednání na poradě vedení MČ 

- Jaroslav Stross - požádal o dohled MP Brno na společenských akcích v Líšni – 13.5. -                
1. Líšeňský pivní festival; 27.5. - Národopisná slavnost Josefa Trávníčka  

- Tomáš Babák - akce PČR – na nám. Karla IV. chycen sprejer, na Jedovnické u spalovny sprejeři 
chyceni. Tomáš Babák a Josef Kučerňák požádali o informaci o legální zóně graffiti 
místostarostu Miloše Freibergra 

- Oldřich Lupečka – návrh na umístění na stránky MČ Líšeň – zóny legálního graffiti v Líšni 
- Oldřich Lupečka – dotaz na KVPP - v jakém stavu je nyní její schválení Radou, náplň a 

obsazenost komisařů. 
- Miloš Freiberg – narůstá počet odstavených vozidel na pozemních komunikacích. Prověření 

smlouvy s odtahem vozidel. 



 
 
Další jednání Bezpečnostní komise se uskuteční 8. června od 17:00 
 
Přílohy: prezenční listina 
 
 
 
 
 
Mgr. Jaroslav Stross 
radní pro bezpečnost 
předseda bezpečnostní komise 
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